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Hej Alle !!  

 

Hermed orientering om snerydning. 

 

Grundet utilfredshed med det arbejde vores sneryder har udført, har bestyrelsen henvendt sig til P. 

Malmos. Dette har medført at vi har fået den første rydning uden beregning og der er blevet lagt en plan 

for, hvordan vi ønsker dette gjort fremadrettet. 

 

Bestyrelsens oplæg er at få skrabet vejen i stedet for fejet og at hele vejen bliver ryddet – ikke kun en stribe 

i midten. Samtidig var stykket ned til Blomstervangen ikke blevet ryddet, hvilket vi også havde bedt om i 

første omgang. 

 

Skulle der være nogle kommentarer til dette fra grundejerene, hører bestyrelsen gerne herom. 

 

Venlig Hilsen 

Bestyrelsen 

 

[udsendt til alle grundejere i Lavendelvej 23-69 på email] 


